
Verksamhetsberättelse för Mariestads Ridklubb 2023.  
 

Styrelsen 

Styrelses sammansättning har varit följande: 

Ordförande Magnus Johansson, ledamöter: Alexandra Ahlinder, Erik Randén, Anita 

Odhner Källgård, Ylva Schultz, Doris Ohlin och som ledamot från US, Anna Berglöw. 

Suppleanter har varit Anna Sörqvist och Magnus Runersjö. Julia Johansson har varit 

personlig suppleant från US. 

Anna Karlsson har varit behjälplig i ekonomi- och bokföringsfrågor och Linda Agmell 

har suttit med på de flesta sammankomster som representant för den dagliga 

verksamheten. 

Styrelsen har haft sammanträden ungefär en gång i månaden, vilket resulterat i tolv  

protokollförda möten under året. Samtliga möten har även i år kunnat genomföras 

fysiskt på plats. 

 

Övriga förtroendeposter 

Dessa poster har även i år innehafts av samma personer som föregående år, dvs 

valberedningen har utgjorts av Kristina Mälke, sammankallande, samt Jessica 

Söderberg och Sussie Alemazkour. Revisorer för 2023 har varit Helen Källgård och 

Ylva Källgård. Revisorssuppleant har Kristina Mälke varit.  

 

Verksamhetsåret 2023:  

Årsmötet hölls i MRK:s cafeteria och Fredrik Johansson höll i ordförandeklubban 

under mötesförhandlingarna. 

Föreningen har som vanligt haft ridskole- och tävlingsverksamhet som huvudsaklig 

sysselsättning. Eftersom klubbens utebanor ännu inte är i ett tävlingsmässigt 

godtagbart skick, har tävlingar anordnats under inomhussäsongen. Föreningen har 

även drivit uthyrning av boxplatser.  

Efter en turbulent höst, så har det skett en hel del förändringar i privatstallet. Idag har 

klubben 8 uppstallade privathästar men flera är på ingång. 

 

Vid december månads slut hade 377 personer betalt medlemsavgift för 2023.  

 

Ridskolans verksamhet har under året varit stabil och det har varit ca 190 ridande 

elever i veckan. 

Eftersom instruktörerna märkt ett minskat intresse för ordinarie teorilektioner, har ett 

nytt upplägg med temadagar prövats. Dessa har också gett en fingervisning av vad 

som intresserar eleverna. 

Temadagarna har varit utöver ordinarie ridverksamhet och har varit frivilliga att 

deltaga i. Alla ridskolans elever har erbjudits att delta på samtliga temadagar, oavsett 

vilken dag eleven själv ridit på. 



Temadagarna har anordnats för att öka intresset för både de teoretiska och de 

praktiska kunskaperna, som eleverna behöver för att kunna handskas med hästar på 

ett säkert sätt.  

Frukostridning på fredagar och knatteridning på lördagar har fortsatt i samma 

utsträckning som tidigare och är mycket uppskattade aktiviteter. 

Hästfritids, ridläger och övriga lovaktiviteter har också anordnats under året. 

 

Personalstyrkan har under året utgjorts av Linda Agmell, som fortsatt verkat som 

klubbchef och ridlärare på 90 %. Erika Franzén arbetar vidare på 86% och Malin 

Andersson, som sedan augusti 2023 är tillbaka från föräldraledighet, jobbar 

åter100%. 

De som har stått för stall- och hästskötsel är Anna-Lena Skogsberg på 100 % och 

Emelie Vestheim på 75%. 

Sedan november är Anna Krussgård timanställd som ny instruktör på lördagar. 

 

Klubbens hästmaterial har förändrats en del under året. 

Banga och Pärlan har under sommaren blivit sålda till två privatpersoner på Torsö. 

Trotjänaren Laika har efter en skada, blivit pensionerad och går nu hemma hos Malin 

och väntar på att bli dräktig. Vårt fjordhäststo Maiya, flyttade tillbaka till sin gamla 

ägare, Ulrika, och väntar även hon på få bli mamma under 2025. 

Hästarna Caphial och Texbal har under året flyttat in till klubben och fungerar fint i 

verksamheten. 

69 ryttare har under året löst tävlingslicens för Mariestads Ridklubb, varav 40 är 

licens för seniorer. 9 ryttare har löst meetinglicens. 

 
Under året har två "fixardagar" anordnats, vilka hade en bra uppslutning. Något som 
ska överträffas under 2024. 
 

Ett nytt ljudsystem har köpts in och installationen är påbörjad. Målet är att det ska 

vara klart i båda ridhusen innan sportlovet.  

I stället för nuvarande hornhögtalare, monteras flertalet mindre vanliga högtalare i 

taken riktade mot ridbana och läktare. Tekniken kommer även uppgraderas i 

domartornet. Fortsättning utomhus sker när vädret tillåter. 

 

 Hoppkommittén har infört en ny betalväxel till TDB, TurtlePay, vilket underlättar 

administration och betalning av anmälningsavgifter. 

 

Under sommaren dränerade kommunen klubbens vinterhagar och tillsammans med 

Blå stallet byggdes stora delar av hagarna om. 

 Kommunen har under året byggt flertalet nya boxar i ridskolestallet. 

 

 Rutiner för kommittéerna har uppdaterats enligt följande: 

 De sammankallande i kommittéerna namnges på det konstituerande mötet. 

 Sammankallande person bör inte vara styrelsemedlem. 



 Styrelserepresentant /kontaktperson bör finnas med i varje kommitté. 

 Personalrepresentant/ kontaktperson ska finnas med i varje kommitté. 

 Sammankallande tillsammans med medlemmarna i kommittén, fastställer själva  

    kommittémedlemmar. 

 Sammankallande ansvarar för att meddela styrelsens sekreterare vilka personer   

     som ingår i kommittén och om förändringar som eventuellt sker under året. 

 

Beslut har fattats att en avgift kommer tas ut för bokning av ridhus, samt användning 

av hinder för externa tränare. Pengarna kommer användas till komplettering av 

hindermaterial. 

Klubben har under året anordnat öppen bana ett antal helger samt under vecka 44. 

 

Arbetet med att kunna åter få våra utebanor i ett tävlingsmässigt godtagbart skick 

pågår. 

 

Liksom tidigare år har klubben under verksamhetsåret sökt och beviljats bidrag från 

John Hedins fond och Grevillies stiftelse. 

Från Grevillies stiftelse delades det ut 60 000 kr och från John Hedins fond 50 000 kr. 

För dessa pengar har hästen Chapial köpts in. 

En ny ansökan till Grevillis stiftelse är inskickad. Ansökningstiden gick ut den 31/12-

2023   

 .  

Slutligen vill styrelsen rikta en stor eloge till personalen. Det är en extra utmaning att 

jobba för en förening med en styrelse som årligen kan förändras! 

Även ett stort tack till alla som under året stöttat verksamheten och extra tack till er 

som har gjort det i decennier! 

Engagemanget från medlemmarna är föreningens värdefullaste tillgång. Utan ideellt 

arbete är vår verksamhet helt enkelt inte möjlig. 

 

 

 

Mariestad 2024-01-30 

 

 

________________________  __________________________ 

Magnus Johansson, ordförande                            Erik Randén, vice ordf. 

 

 

 

________________________  __________________________ 

Alexandra Ahlinder, ledamot  Anita Odhner Källgård, ledamot 

 

 

 



________________________  __________________________ 

Doris Ohlin, ledamot                                        Ylva Schultz, ledamot 

 

 

 

________________________   

Anna Berglöw, ledamot från US   

 

 

 

________________________  ___________________________ 

Anna Sörqvist, suppleant  Magnus Runersjö, suppleant

   

 


